
Vragen VVD-fractie

Stadspark
 Waarom is ervoor gekozen om geen ruimte meer voor grote evenementen te creëren 

in het Park? Immers, met een paar aanpassingen (bijv. minder perkjes) kan al veel 
ruimte gecreëerd worden voor middelgrote evenementen.  

 Is archeologisch onderzoek verplicht? 
 Eventuele vondsten krijgen plek in stadspark: soort concurrent van museum t.z.t.? 

Wat is de relatie tussen het stadspark en het museum?
 Hoe wordt de verbinding met de Jan van de Croonstraat gerealiseerd? Is dit 

openbaar gebied?
 Waarom hoeft de locatie van de Houthandel niet te worden afgewaardeerd? Eerder is 

dit wel altijd aangegeven. Daarnaast is het logisch dat de boekwaarde hoger wordt 
gezien alle investeringen.

 Is het mogelijk om de herinrichting gefaseerd te doen, of gaat het hele park in een 
keer ‘op de schop’?

 Is het mogelijk om opnieuw een aanvraag te doen bij BPD? 
 Als cultuurhistorie leidend thema is, komt dit dan ook terug in het museum?
 Kunnen overleggen met Monumenten Welstandscommissie en rijksdienst nog 

gevolgen hebben, met name hogere uitgaven, andere indeling?
 Wat is de impact van de bodemverontreiniging? Wat is het risico als niet voldoende 

gesaneerd kan worden?
 Hoe reëel is start dit jaar? Zoveel onzekerheden, incl. corona. Wat mag wel/niet? 


